

**O‘QUV ADABIYOTINING
NASHR RUXSATNOMASI**

Samarqand davlat chet tillar institutining
2025 yil 16 dekabrda "367" - sonli buyrug‘iga asosan

SamDCHTI “Igliz tili nazariyasi” kafedrasi katta o‘qituvchisi N.N.Zubaydova
tomonidan

60230100 – Filologiya va tillarni o‘qitish (tillar bo‘yicha) mutaxassisligi talabalari
uchun tavsiya etilgan

“Mustaqil ta’lim malakasi”

nomli o‘quv qo‘llanmasiga

O‘zbekiston Respublikasi Vazirlar Mahkamasi tomonidan litsenziya berilgan
nashriyotlarda nashr etishga ruxsat berildi.

Rektor

B.A.Xolikov

Ro‘yxatga olish raqami
№ 367 / 02

1. Mualliflar	SamDCHTI “Igliz tili nazariyasi” kafedrası katta o’qituvchisi N.N.Zubaydova N.N.Zubaydova - Senior teacher of the Department of The Theory of English language at SamSIFL Н.Н.Зубайдова – старший преподаватель кафедры “Теория английского языка” СамГИИЯ,
2. O‘quv adabiyoti nomi:	“Mustaqil ta’lim malakasi”/ “Квалификация самостоятельного обучения”/ “Independent Study Skills”
3. O‘quv adabiyoti turi:	O‘quv qo‘llanma / Учебное пособие / Study guide
4. Annotatsiya	Mazkur o‘quv qo‘llanma oliy ta’lim muassasalarida o‘qitiladigan “Mustaqil ta’lim malakasi” faniga mo‘ljallangan bo‘lib, talabalarda mustaqil o‘qish, izlanish, tahlil qilish va o‘z-o‘zini rivojlantirish ko‘nikmalarini shakllantirishga xizmat qiladi. Qo‘llanmada mustaqil ta’limni tashkil etishning nazariy asoslari, zamonaviy pedagogik yondashuvlar, o‘quv faoliyatini rejalashtirish, axborot manbalari bilan ishlash, ilmiy-tadqiqot elementlarini bajarish hamda natijalarni baholash usullari yoritilgan. O‘quv qo‘llanmaga mavzular bo‘yicha nazariy ma’lumotlar, amaliy topshiriqlar, mustaqil ishlash uchun tavsiyalar, nazorat savollari va test topshiriqlari kiritilgan. Mazkur qo‘llanma talabalar bilimini mustahkamlash, ularning tanqidiy va ijodiy fikrlashini rivojlantirish hamda kasbiy kompetensiyalarini shakllantirishga yordam beradi. 60230100 – filologiya va tillarni o‘qitish, 5111400 – xorijiy til va adabiyoti (tillar bo‘yicha), 5120200 – tarjima nazariyasi va amaliyoti bakalavriat ta’lim yo‘nalishining “Mustaqil ta’lim malakasi” fanidan o‘quv qo‘llanma sifatida tavsiya etiladi.
Аннотация	Данное учебное пособие предназначено для предмета "Квалификация самостоятельного обучения" преподаваемого в высших учебных заведениях, и служит формированию у студентов навыков самостоятельного чтения, исследования, анализа и саморазвития. В пособии освещены теоретические основы организации самостоятельного обучения, современные педагогические подходы, планирование учебной деятельности, работа с информационными источниками, выполнение научно-исследовательских элементов и методы оценки результатов. Учебное пособие включает теоретические сведения по темам, практические задания, рекомендации для самостоятельной работы, контрольные вопросы и тестовые задания. Данное пособие поможет укрепить знания студентов, развить их критическое и творческое мышление, а также сформировать профессиональные компетенции. 60230100 – Филология и преподавание языков, 5111400 – Иностранный язык и литература (по языкам), 5120200 – Теория и практика перевода рекомендован в качестве учебника для бакалавриата по направлению “Квалификация самостоятельного обучения”
Abstract	This textbook is intended for the subject "Independent Study Skills" taught in higher educational institutions and serves to develop students' skills in independent reading, research, analysis, and self-development. The manual covers the theoretical foundations of organizing independent learning, modern pedagogical approaches, planning educational activities, working with information sources, performing research elements, and methods for evaluating results.

	The textbook includes theoretical information on the topics, practical assignments, recommendations for independent work, control questions, and test tasks. This manual contributes to the consolidation of students' knowledge, the development of their critical and creative thinking, and the formation of professional competencies. 60230100 - philology and language teaching, 5111400 - foreign language and literature (by language), 5120200 - translation theory and practice is recommended as a textbook for the bachelor's degree program " Independent Study Skills ".
--	--